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Protokoll sektionsmöte 2

§1. Mötets öppnande
Sektionsmötet öppnas 17:21.

§2. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Lukas Sanden och Daniel Jönsson nominerar sig som justeringspersoner samt
rösträknare.

Sektionsmötet beslutar att Lukas Sanden och Daniel Jönsson är justerare
och rösträknare.

§3. Justering av röstlängden
En beräkning av röstlängden genomförs, och sektionsmötet godtar röstlängden
till 75.

Röstlängden ändras till 73 under 18:11.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 73 vid 18:11.

Röstlängden ändras till 67 under 18:28.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 67 vid 18:28.

Röstlängden ändras till 66 under 19:09.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 66 vid 19:09.

Röstlängden ändras till 68 under 19:16.
Sektionsmötet godtar röstlängden till 68 vid 19:16.

§4. Val av Talman
Petter von Sydow nomineras till Talman.

Sektionsmötet beslutar att Petter von Sydow är talman.

§5. Val av Sekreterare
Magdalena Annaorazova nomineras till sekreterare.

Sektionsmötet beslutar att Magdalena Annaorazova är sekreterare.
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§6. Adjungeringar
Olivia Hutchinson-Kay och Andrea Taraldsson vid 19:17.

§7. Godkännande av dagordningen
Talmannen informerar mötet om att två motioner, som inkom före deadline
men inte var med i den senaste kallelsen, nu läggs till på dagordningen.

Sektionsmötet beslutar att godkänna dagordningen med tillägget av de
inkomna motionerna.

§8. Korrekt kallelse av sektionsmöte
Sektionsmötet beslutar att kallelsen var korrekt.

§9. Meddelanden

- Kårledningen
UO, Jacob, presenterar sig som sektionens kontaktperson och informerar om att
kårens aspning börjar efter nyår. Det första asp-arrangemanget kommer att
hållas den 22 januari. För ytterligare information uppmanas alla att följa
valberedningens Instagram.

Han berättar också att kårens anslagstavla har ersatts med en LED-skärm där
information nu visas. Dessutom har äskningspaketet uppdaterats för att
förtydliga dess syfte, även om kriterierna för att söka pengar förblir desamma.
Såväl sektionen som enskilda individer kan söka medel för projekt och
engagemang som syftar till att bredda aktivitetsutbudet under kårens regi, vilket
även kan leda till skapandet av nya kårföreningar. Mer information finns på
kårens webbplats.

Kårhuset kommer att vara stängt för allmänheten under julhelgen och öppnar
igen den 27 december till den 7 januari. Samma gäller sannolikt för Kokboken,
eftersom den tillhör Store.

Det har noterats en ökning av droger och narkotika vid arrangemang på
campus. Jacob uppmanar alla att vara uppmärksamma och att rapportera till
Alva (SO) om man ser något som rör detta.

En student frågar om informationsskärmar på Lindholmen. Jacob förklarar att en
utredning pågår för att se hur sjösektionen ska struktureras.
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Det finns en mindre skärm från kåren på plats, men inga ytterligare skärmar är
planerade i nuläget.

- Styret
Styret har fortsatt sitt arbete för sektionen och kommer att presentera en
halvårsrapport under dagens möte. Aspningar har genomförts, och
handlingsplanen har uppdaterats.

Magdalena informerar om Vinterspelen, där datumet nu är fastställt till den
24–26 januari. Mer information om arrangemanget kommer att publiceras, och
det kommer finnas möjlighet att anmäla sitt intresse.

Vinterspelen är ett årligt evenemang för sjöfartsskolor i Norden. Studenter
samlas en gång per år för att delta i olika aktiviteter. I år arrangeras spelen på
Åland, där deltagarna under 2–3 dagar tävlar mot varandra och knyter kontakter
med andra sjöfartsstudenter.

- Valberedningen
Valberedningen meddelar att de har genomfört intervjuer under denna
läsperiod och arbetar med att vidareutveckla sin arbetsmetod för att förbättra
sitt arbete.

- Frasses
Meddelar att de ser fram emot att hålla pub snart igen. Låter Benjamin Guberina
öppna en låda från sin adventskalender. Benjamin visar vad som fanns i luckan.

- SjöNollK
SjönollK meddelar att de har haft en fantastisk aspning och riktar ett stort tack
till alla som har deltagit.

- SHIPPING
Shipping meddelar att många företag har gått på julledighet, vilket innebär att
studiebesök och andra aktiviteter planeras in efter årsskiftet.

De informerar också om att de håller i puben idag, där alla är välkomna att
komma ner efter sektionsmötet. Under kvällen kommer det även att hållas ett
quiz.

Dessutom delar de med sig av en ledtråd för sin kommande shippingresa:
lökväxtens tecken.
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- SJÖLOG
Sjölog meddelar att mässan snart är här, och de hoppas på stort deltagande. De
kommer också fortsätta sälja biljetter till banketten.

- Dickson IF
Dickson meddelar att de efter förra sektionsmötet nu har regelbundet fotboll
varje vecka. De planerar även att ordna simning för tjejer, men det är ännu inte
genomfört. Dessutom har de innebandy varje vecka. De har börjat arrangera
häng på söndagar och planerar för Dickson on Ice, samt arbetar på att få ner
priset på Rosenhill.

De har också två golftävlingar på gång och en futsalturnering i början av mars,
där man kommer att tävla mot olika rederier. Kampsporter och e-sporter är
också på gång, och en Discord-kanal finns för dessa aktiviteter.

Dickson försöker dessutom ordna något med segling, där de planerar att skaffa
en segelbåt för sektionen, som studenter från sjösektionen kan låna.

- PubF
PubF meddelar att de hade en mini-aspning fredagen den 13 december för de
studenter som ska på praktik. Den ordinarie aspningen kommer att hållas under
läsperiod 3.

De arbetar också vidare med att fixa tapp och förbättra pubens funktioner. Ett
av deras mål är dessutom att förbättra matutbudet i puben.

- Olivias Byssa
Olivias Byssa meddelar att några från deras gäng är borta på praktik, men de
försöker ändå hålla i lunchgrillningar. De grillar inte under sektionsmöten
eftersom de vill kunna vara med och delta i mötena.

- SJUU
UO förklarar varför SJUU är så viktigt. Han sitter i utbildningsutskottet hos kåren,
och för att kunna påverka våra utbildningar är det avgörande att ha ett
fungerande utbildningsutskott. Alla är välkomna att engagera sig och bidra till
detta arbete.
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- SJÖN
Sjön meddelar att de arbetar för att få gratis mensskydd på Lindholmen.
Högskolan har hittills sagt att de inte vill installera några skydd, men Sjön känner
att de nu har något konkret att arbeta vidare med. Kåren och JämK samarbetar
med Sjön och de kommer att fortsätta driva frågan tills mensskydden är
implementerade.

De uppmanar studenterna att följa dem på Instagram, där de kommer att
fortsätta ge ut mer information. Sjön har även aspning under läsperiod 4.

- Sjökortet
Sjökortet meddelar att de snart kommer att ha aspning under läsperiod 3, och
mer information kommer att skickas ut inom kort. De kommer även att hålla i
distansaspning.

Mottagningsvideon och minnestidningen är klara. Denna gång kommer videon
att visa hela verksamhetsåret, och den är för närvarande under arbete.

- Sjö6
De meddelar att aspningen har genomförts och gått väldigt bra, och att det har
varit roligt. De nya medlemmarna av Sjö6 har valts, och de kommer eventuellt
att presenteras mer senare.

De påminner också om Gasquen på lördag.

- PPSC
De meddelar att de kanske inte kommer att finnas kvar länge till, men de tackar
för möjligheten att ha varit en del av sektionen.

- Trädgårdsmästeriet
De meddelar att de är mitt uppe i ett projekt och därför inte har fått sin
traditionella presentation redo. Trädgårn kommer istället att hålla i julsittningen.

§10. Halvårsrapport från Styret 24/25
Styrets ordförande presenterar halvårsrapporten för verksamheten och går
igenom vad styret har arbetat med under de två senaste läsperioderna.

Under läsperiod 1 har styret bland annat arbetat med skrivningen av
verksamhetsberättelsen, genomfört sektionsmöte 1 och anordnat pluggfika.
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Under läsperiod 2 skulle styret ha arbetat med aspningar för kommitter,
Studentrösten, sektionsmöte 2 och pluggfika. Av dessa aktiviteter är det endast
Studentrösten som inte kommer kunna genomföras, då kåren ännu inte har
meddelat något om det.

§11. Revisors berättelse
Daniel Jönsson har gått igenom de tidigare verksamhetsberättelserna från
Sjökortet, Frasses och Styret, inklusive både verksamhetsberättelse och
ekonomi, däribland bokföringen. Han anser att allt har utförts korrekt och
rekommenderar att de som ska ansvarsbefrias kan göras det.

§12. Ansvarsbefriande

Styret 23/24 - Harry O’Connor, Anton Gårdman, Kevin Johansson, Fredrik
Löfgren, Erik Broberg, Andreas Gustafsson Ekberg.

Mötet lägger till Magdalena Annaorazova för sitt första verksamhetsår.

Sektionsmötet beslutar att ansvarsbefria Harry O’Connor, Anton Gårdman, Kevin
Johansson, Fredrik Löfgren, Erik Broberg, Andreas Gustafsson Ekberg och
Magdalena Annaorazova från sitt verksamhetsår 23/24 för styret.

Frasses 23/24 - Linda Frih C., Benjamin Guberina

Sektionsmötet beslutar att ansvarsbefria Linda Frih C. och Benjamin Guberina
från Frasses verksamhetsår 23/24.

Sjökortet 23/24 - Magdalena Annaorazova, Fredrik Löfgren

Sektionsmötet beslutar att ansvarsbefria Magdalena Annaorazova och Fredrik
Löfgren från Sjökortet 23/24.

§13. Propositioner

Proposition 1 - Utöka posterna i Dickson IF
Ordförande presenterar propositionen.

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 1.
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Proposition 2 - Utöka posterna i Sjön
Ordförande presenterar propositionen.

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 2.

Proposition 3 - Avsluta SSCs verksamhet
Ordförande presenterar propositionen. För att genomföra propositionen krävs
⅔majoritet samt beslut vid två sektionsmöten.

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 3.

Proposition 4 - Avsluta CHAMMs verksamhet
Ordförande presenterar proposition 4.

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 4.

Propositionerna ligger längst ned i protokollet.

§14. Motioner

Motioner ligger längst ned i protokollet.

Motion 1: Utöka antalet ledamöter i Byssan

Sam Sadeghi presenterar motionen och förklarar att Byssan har visat ett stort
engagemang och arbetat som om de vore 10 personer. För att kunna fortsätta sitt
arbete på samma nivå vill de utöka antalet ledamöter.

En mötesmedlem undrar varför det behövs två extra personer och om detta även gäller
för pateter. Det uppstår en diskussion om behovet av att utöka antalet ledamöter, och
frågor ställs om antalet arrangemang som har genomförts och motiven bakom
förslaget.

Eftersom motionen innebär en reglementesändring krävs ⅔ av de närvarande med
rösträtt för att motionen ska godkännas.
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Rösträknarna presenterar resultatet:

● 4 blanka röster
● 27 röster för nej
● 33 röster för ja

Sektionsmötet beslutar att avslå motion 1.

Motion 2: Crazy Frog som sektionshelgon

Eftersom motionen innebär en reglementesändring krävs ⅔ av de närvarande med
rösträtt för att motionen ska godkännas.

Sektionsmötet beslutar att avslå motion 2.

§15. Personval
● Sjøk

- Ordförande -Wera Sidron

Valberedningen nominerar Wera Didron till posten som ordförande för
Sjøk.
Wera Sidron presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkännerWera Sidron som ordförande till Sjøk.

- Kassör - Line Sandell
Valberedningen nominerar Line Sandell till posten som kassör för Sjøk.
Line Sandell presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Line Sandell som kassör till Sjøk.

● Sjö6
- Ordförande - Viktoria Bladh

Valberedningen nominerar Viktoria Bladh till posten som ordförande för
Sjö6.

Viktoria Bladh presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Viktoria Bladh som ordförande till sjö6.
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- Kassör - Erik Smed

Valberedningen nominerar Erik Smed till posten som kassör för Sjö6.
Erik Smed presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Erik Smed som kassör till sjö6.

- Vice ordförande - Lisa Demselius

Valberedningen nominerar Lisa Demselius till posten som vice ordförande
för Sjö6.
Lisa Demselius presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Lisa Demselius som vice ordförande till sjö6.

● Revisor
- Revisor 1 - Daniel Jönsson (Omval)

Valberedningen nominerar Daniel Jönsson för omval som revisor.
Daniel Jönsson presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Daniel Jönsson som revisor.

- Revisor 2 - Anton Gårdman

Valberedningen nominerar Anton Gårdman som revisor.
Anton Gårdman presenterar sig och svarar på frågor.

Sektionsmötet godkänner Anton Gårdman som revisor.

§16. Övriga frågor
Hur ser sektionens ekonomi ut?

- Ekonomiansvarig menar att allt ser bra ut.

Talmannen påminner om att alla som avslutar sina uppdrag ska skriva
verksamhetsberättelse samt sköta övriga avslutande administrativa uppgifter.

Lukas Sanden meddelar att han deltar i utredningen för Lindholmsflytten och
uppmanar medlemmarna att framföra sina åsikter till honom eller till Styret.
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Flera frågor ställs angående Lindholmsflytten, och det förklaras att utredningen
fortfarande pågår och får avgöra hur det hela slutar. Man betonar vikten av att
samla in studenternas åsikter i processen.

§17. Prisdragning

Nummer 56 vinner.

§18. Mötets avslutande
19:39
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